
PROTOKÓŁ  Nr 7/2011
          z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia

 z dnia  4 marca 2011r.

Obecni:

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji
2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego
3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji
4. Stefan Mikiciuk          - Członek Komisji
5. Kamil Laskowski          - Członek Komisji

Zaproszeni goście:

1. Waldemar Banaszek – Wiceburmistrz Tłuszcza 
2. Bogusława Boguszewska – Dyrektor Biblioteki Publicznej w Tłuszczu
3. Emilia Oleksiak -  Główny specjalista ds promocji i informacji
4. Mirosław Zajdenc – Kierownik Wydziału Inwestycji
 

Porządek:
1. Przyjęcie protokołu nr 6/2011 z poprzedniego posiedzenia komisji.
2. Informacja o spotkaniach kulturalnych w okresie od 17.02.2011r do 
04.03.2011r.
3. Omówienie Kalendarza najbliższych imprez kulturalnych:
a) Biesiady z Książką
b) Obchody pierwszej rocznicy Tragedii Smoleńskiej – 10.04.2011r.
c) 150 rocznica powstania linii kolejowej Warszawa – Sankt Petersburg.
4. Sprawy różne.
Proponowany porządek został przyjęty.
Ad 1.
Radni zapoznali się z treścią protokołu sporządzonego z poprzedniego 
posiedzenia komisji, z dnia 17 lutego 2011r. Protokół został przyjęty 
jednogłośnie.
Ad 2.
Informacja o wydarzeniach kulturalnych od 17.02.2010r. do 04.03.2011r.,  
w których uczestniczyli radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia.
26.02.2011r. - 180 obchody śmierci Generała Dywizji Franciszka Żymirskiego 
w Klembowie,
26.02.2011r. - zebranie sprawozdawczo – wyborcze Koła Wędkarskiego 
„Ciernik”, którego działalność promuję Gminę Tłuszcz,
28.02.2011r. - apel pożegnalny Władysława Krysika w Szkole Podstawowej im. 
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Jana Pawła II w Tłuszczu,
28.02.2011r. - uroczyste pożegnanie Honorowego Obywatela Gminy Tłuszcz 
Pana Jana Estkowskiego w Pułtusku.
01.03.2011r. - powołanie komitetu organizacyjnego w związku z planowanymi 
obchodami 150-lecia  powstania linii kolejowej Warszawa – Sankt Petersburg, 
która przebiega przez Gminę Tłuszcz,
01.03.2011r. - odbyło się spotkanie grupy Grzelarczyków, czyli osób, które 
współpracowały z dyrektorem Szkoły Podstawowej w Tłuszczy Antonim 
Grzelakiem.
03.03.2011r. - zebranie sekcji emerytów, rencistów i nauczycieli 
03.03.2011r. - ocena prac konkursu plastycznego „Powódź, pożar dniem, czy 
nocą - Strażak przyjdzie Ci z pomocą” - konkurs jest organizowany już od wielu 
lat, prace składane w ramach tego konkursu są archiwizowane,
16.02.2011r. - zebranie wyborcze przewodniczących rad osiedlowych – osiedle 
Centrum,
Radni uczestniczyli również w zebraniach organizowanych ze względu na 
wybory sołtysów w Gminie Tłuszcz.

Ad 3.
Kalendarza najbliższych imprez kulturalnych:
a) 17 Tłuszczańskie Biesiady z Książką - „Być kobietą, być kobietą...”
Przewodniczący Komisji zwrócił się do zaproszonych gości, aby przekazali 
uzgodnione kwestie organizacyjne w związku z planowanymi Biesiadami z 
Książką.
Emilia Oleksiak przedstawiła program Biesiad z Książką zaakceptowany przez 
Burmistrza Tłuszcza – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Biesiady z 
Książką przewidziane są na daty 8-9 kwietnia 2011r. Główną tematyką 
tegorocznych biesiad będzie działalność kobiet i ich obecność w każdej 
dziedzinie życia. W dniu 8 marca 2011 roku ogłoszony zostanie konkurs 
Burmistrza Tłuszcza, który ma na celu uhonorowanie i nagrodzenia najbardziej 
aktywnych kobiet z terenu Gminy Tłuszcz w trzech kategoriach:
- samorząd,
- przedsiębiorczość,
- działalność społeczna.
Zgłaszania  kandydatek może dokonać każdy chętny. Wystarczy wypełnić druk 
zgłoszenia, który jest dostępny na stronie internetowej www.tluszcz.pl. 
Wypełniona aplikacja powinna zostać wysłana na adres: burmistrz@tluszcz.pl 
lub złożona w sekretariacie (pok.30) Urzędu Miejskiego w Tłuszczu do dnia 31 
marca 2011r. Rozstrzygnięcie konkursu oraz uroczyste wręczenie nagród nastąpi 
podczas 17 Tłuszczańskich Biesiad z Książką w dniu 9.04.2011r. o godzinie 
17.00 w sali widowiskowej Centrum Kultury.
W tych kwietniowych dniach do Tłuszcza przybędą pisarze, artyści, 
piosenkarze, m.in. Alicja Majewska, Małgorzata Kalicińska, Jadłowska Elżbieta, 
Krystyna Sienkiewicz.
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Radny Tadeusz Sasin poinformował również, że w dniu 8.04.2011r. o godzinie 
12.00 w Muzeum Ziemi Tłuszczańskiej zostanie otwarta wystawa również 
poświęconej kobietom pt. „ Podążajmy ich śladami”.
b) Obchody pierwszej rocznicy Tragedii Smoleńskiej – 10.04.2011r.
Emilia Oleksiak przedstawiła Radnym Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 
przygotowany plan obchodów pierwszej rocznicy katastrofy smoleńskiej – 
załącznik nr 2. 
Radny Mikiciuk Stefan poinformował, iż Chór Miejski Lux Mea jest 
przygotowany na oprawę muzyczną Mszy Świętej tego dnia, natomiast jeśli 
chodzi o występ w Centrum Kultury to należy opracować i zastanowić się nad 
odpowiednim repertuarem.
Radny Sasin stwierdził, iż nie podejmuje się zorganizowania wystawy, która ma 
się odbyć w Centrum Kultury, może wypożyczyć ewentualne sztalugi i ekrany. 
Radny jest w stanie zorganizować wystawę tematyczną dokumentalno – 
graficzną obrazującą tydzień z historii Polski od dnia tragedii, ale w Muzeum 
Ziemi Tłuszczańskiej.
Jednakże została przyjęta inna wizja wystawy, podczas, której mają zostać 
wystawione zdjęcia wszystkich tragicznie poległych ofiar katastrofy w Centrum 
Kultury ( format A3 lub A4).
Radny Szydlik wraz z Radnym Laskowskim stwierdzili, że aby móc 
wykorzystać zdjęcia do wystawy, należy w pierwszej kolejności uregulować 
kwestie prawne wykorzystania zdjęć, które są autorstwa innych osób. Sprawa 
powinna być załatwiona, gdyż jest to bardzo ważna sprawa formalno-prawna.
Radny Laskowski zasugerował, aby osoba odpowiedzialna za organizację  
wystawy skontaktował się z Sejmem RP z sekcją prasową i zapytała, co można 
zrobić aby uzyskać portrety tych wszystkich osób zgodnie z prawem. 
Radny zasugerował również, aby na sztalugach ze zdjęciami zostały  
zamieszczone biało-czerwone kokardki.
Radny Mikiciuk zwrócił się z zapytaniem, kto w takim razie będzie 
organizatorem wystawy w Centrum Kultury, skoro radny Sasin nie będzie się 
tym zajmował i kto będzie się kontaktowała z organizatorem z ramienia Urzędu.
Emilia Oleksiak poinformowała, iż podejmie stosowne rozmowy ze 
Stowarzyszeniem Potok Serc, które bardzo chętnie pomoże w realizacji tej 
wystawy oraz dodała, że kontakt z organizatorem będzie utrzymywała ona.
W programie uroczystości 10 kwietnia jest ujęta emisja filmu w sali kinowej 
Centrum Kultury dla mieszkańców naszej gminy. Pod uwagę brano następujące 
filmy: „Katyń” lub „Mgła”.
Radni sugerują, aby został wyświetlony film pt. „Mgła”.
Pani Boguszewska poinformowała również jakie rzeczy powinny zostać jeszcze 
dopracowane, m.in. zaproszenia, naświetlenie oraz nagłośnienie.
Radny Mikiciuk zauważył i zasugerował, że tymi ww. niedopracowanymi 
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jeszcze kwestiami powinni zająć się pracownicy Centrum Kultury, którzy znają 
się na obsłudze urządzeń oświetleniowych i nagłośnieniowych.
c) 150 rocznica powstania linii kolejowej Warszawa – Sankt Petersburg.
Radny Sasin Tadeusz poinformował, iż w dniu 1 marca 2011r. był na spotkaniu 
na którym powołano komitet organizacyjny, który będzie zajmował się 
zorganizowaniem obchodów 150 rocznicy utworzenia linii kolejowej Warszawa 
– Białystok – Sankt Petersburg. Cały komitet został podzielony na zespoły, które 
są odpowiedzialne za szczegółowe zadania. Będą one spotykały się raz w 
miesiącu, aby zdać relację z realizacji powierzonych zadań.

Radny Sasin Tadeusz uważa, że istniejąca lokomotywownia w Tłuszczu 
powinna mieć opisaną swoją topologie w oddzielnym opracowaniu.

Przewodniczący Komisji zwrócił się do wszystkich radnych, aby jeśli mają lub 
mieli kogoś w rodzinie lub wśród znajomych kto pracował na kolei, o 
dostarczenie jakiś dokumentacji, zdjęć, przedmiotów nawiązujących do historii 
kolejnictwa na ternie naszej gminy.

Komisja ma wracać do tych planowanych uroczystości raz w miesiącu.

Ad 4.
Radny Tadeusz Sasin zaprosił wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji na 
prezentacje powiatową pt. „Wizja Poezji K.K. Baczyńskiego”.

Radny Stefan Mikiciuk poinformował, iż sfinalizowano rozmowy z 
Burmistrzem Tłuszcza w sprawie dofinansowania przez Gminę wyjazdu 
szkoleniowego do Augustowa w 2011r. Chóru Miejskiego Lux Mea.
Radny dziękuję Burmistrzowi za wyrażenie zgody na ww. dofinansowanie.

Radni odbyli dyskusję na temat przechowywania elementów składowych 
lodowiska „Biały Orlik” w okresie wiosenno – jesiennym w związku z zadanym 
pytaniem przez radnego Laskowskiego Kamila, gdzie będą przechowywane te 
elementy.

Radny Fydryszek Paweł poinformował, iż prawdopodobnie elementy składowe 
będą przechowywane za trybunami na Stadionie Miejskim pod plandekami. 

Do dyskusji włączył się zaproszony Kierownik Wydziału Inwestycji, który 
poinformował radnych, iż w momencie montażu lodowiska były założenia, aby 
przechowywać elementy za trybunami na paletach pod plandekami. Jednakże 
jest teraz propozycja, żeby składować części lodowiska na terenie ZGKiM w 
pomieszczeniu zamkniętym, pod stałym monitoringiem. 

Radny Laskowski zapytał, czy rozważana była inna lokalizacja, mianowicie 
budynki gospodarcze na terenie nieruchomości gminnej na ul. Długiej w 
Tłuszczu?
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Pan Zajdenc stwierdził, iż zdemontowane elementy lodowiska są niewygodne 
do dalszego transportu. Uważa, że najbezpieczniej będzie je przewieźć i 
przechowywać do ZGKiM.

Radny Laskowski Kamil zapytał o wymiary i powierzchnię elementów oraz, czy 
mogłyby być przechowywane w kontenerze. 

Pan Zajdenc poinformował o wymiarach radnego Laskowskiego elementów 
4,5mx1,20m, dodał, że kontener o takich wymiarach musi być, aby zmieścić te 
elementy.

Radni uważają, że właściwym miejscem na przechowywanie elementów 
lodowiska będzie stadion. Sugerują, aby rozważyć przechowywanie w 
pomieszczeniach gospodarczych na ul. Długiej lub na terenie Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. Według radnych najlepszym 
rozwiązaniem byłby zakup zamkniętego kontenera.

Radny Laskowski Kamil zwrócił się do Kierownika IRG o przygotowanie 
kosztorysu zakupu kontenera o odpowiednich wymiarach.

Pan Zajdenc stwierdził, iż należy sprawdzić koszt. Dodał, że wg rozmowy z 
Wiceburmistrzem 26.03.2011r ma być rozebrane lodowisko i do tego czasu 
należy wskazać miejsce składowania jego części.

Radny Mikiciuk Stefan dodał, że jeśli dyrektor ZGKiM wyraża zgodę na 
przetrzymanie lodowiska na terenie Zakładu to jest za tym, aby tak było.

Radni dyskutowali również na temat budowy boiska w Stryjkach przy szkole, 
które ma powstać ze środków gminnych i pozyskanych środków zewnętrznych. 
Budowa tego boiska ma być zrealizowana, ale bez wyższego ogrodzenia niż jest 
obecnie. Radni zastanawiali się, czy można ze środków gminnych zrobić to 
ogrodzenia. Radny Fydryszek zasugerował, że można do tego celu wykorzystać 
ogrodzenie, które zostało zdemontowane na Stadionie Miejskim.

Pan Zajdenc poinformował, iż pod względem projektowym Urząd jest 
przygotowany na wykonanie boiska z pełną infrastrukturą. Jednakże zgodnie z 
decyzją byłego burmistrza ze względu na brak środków w budżecie gminnym 
zdecydowano, iż nie będzie wykonywane nowe ogrodzenie. Kierownik dodał, że 
istnieje możliwość wykonania ogrodzenia, jeśli zostaną środki finansowe z 
wkładu własnego Gminy przeznaczone na tę inwestycję

Pisma korespondencyjne:
1. Pismo wystosowane do Burmistrza Tłuszcza przez mieszkańców wsi 

Miąse, złożone na dziennik korespondencyjny w dniu 10.02.2011r., 
zarejestrowane pod nr 615 w sprawie wyjaśnienia przebiegu ważności 
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wyborów na sołtysa w dniu 8 lutego br. – załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.

Komisja uważa, że wybory zostały prawidłowo przeprowadzone zgodnie z 
przepisami prawa. Radni odrzucają protest mieszkańców.

2. Pismo wystosowane przez Burmistrza Tłuszcza do Radnych Gminy 
Tłuszcz z dnia 4 marca 2011r. w sprawie wyrażenia opinii w sprawie 
pisma Pana Marka Wysockiego, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego w 
Tłuszczu w dniu 4 marca 2011r.– załączniki nr 4 i 5 do niniejszego 
protokołu.

Komisja wnioskuje o przedstawienia (jeśli taka jest) dokumentacji zlecającej  
wykonanie usługi stworzenia płyty CD upamiętniającej życie i twórczość K.K.  
Baczyńskiego, która być może jest w Urzędzie Miejskim.
Po zbadaniu dokumentacji Komisja podejmie stosowne decyzje w tej sprawie.

Następne posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia zostało ustalone na 
dzień 11 marca 2011r. o godz. 13.00.

Na tym protokół zakończono.
Przewodniczący Komisji

Tadeusz Sasin
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